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 Protokół nr 48/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 lutego 2020 r. 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.    

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 45/2020, 46/2020, 

47/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 45/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska,  M. Buliński. 

Za przyjęciem protokołu nr 46/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska,  M. Buliński. 

Za przyjęciem protokołu nr 47/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Pan Starosta zawnioskował o zmianę w porządku, zaproponował żeby w drugim i w trzecim 

punkcie porządku Zarząd przyjął projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- dofinasowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2020 

- powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadania w zakresie prowadzenia 

powiatowej biblioteki publicznej w roku 2020. 

 

Zarząd przychylił się do wniosku pana Starosty. Za przyjęciem zmian w porządku obrad 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie dofinasowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2020. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu Członkowie Zarządu zapoznali 

się ze sprawozdaniem z wykonania planu wydatków budżetowych Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2019r. Dodała, że kwota dofinansowania 

zmniejszyła się jeśli chodzi o rok poprzedni, w 2020r. wynosi 1490 zł, natomiast w 2019r. 

wynosiła 1680 zł. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadania w zakresie 

prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w roku 2020. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że Gmina Miejska Nowe Miasto Lubawskie wyraziła chęć 

prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. W związku z powyższym przygotowana została 

uchwała Rady Powiatu a następnie zostanie podpisane porozumienie dotyczące powyższej 

kwestii. Dodała, że na zadanie dotyczące prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej jest 

zabezpieczona kwota 7000 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

/pani Barbara Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pana                  

G. Januszewskiego – dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie skierowanego do 

Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w sprawie przekazania dodatkowych środków na 

prowadzenie bieżącej działalności jednostki.  
 

Pan Starosta poinformował, że pan Januszewski – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w 

Grodzicznie w swoim wniosku porusza kwestię dotyczącą możliwości przekazania 

dodatkowych środków finansowych na prowadzenie bieżącej działalności jednostki. Ponadto 

we wniosku przedstawiona jest również sytuacja kadrowa w jednostce oraz poruszona jest 

kwestia dotycząca zwiększenia środków na wynagrodzenia dla pracowników, które 

spowodowane jest wzrostem minimalnego wynagrodzenia od 01.01.2020r. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przystąpienia do „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w 

2020r. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że w ramach „Programu Wyrównywania 

Różnic Między Regionami III” w 2020 roku do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

wpłynęły dwa wnioski o dofinansowanie. Wnioski zostały złożone przez Zespół Szkół 

Podstawowej i Muzycznej w Nowym Mieście Lubawskim oraz Gminę Nowe Miasto 

Lubawskie. Dodała, że Zespół Szkół Podstawowej i Muzycznej wnioskował o montaż 

platformy schodowej dla niepełnosprawnych uczniów szkoły, natomiast Gmina Nowe Miasto 

Lubawskie ubiega się o dofinansowanie budowy podjazdu dla niepełnosprawnych uczniów 

wraz z przebudową schodów zewnętrznych przy Zespole Szkół im. Rodu Działyńskich w 

Bratianie. Ze względów formalnych wniosek Zespołu Szkół Podstawowej i Muzycznej został 

rozpatrzony negatywnie, gdyż likwidacja barier musi dotyczyć budynku wybudowanego przed 

rokiem 1995, natomiast ten budynek jest wybudowany później.  Stwierdziła, że wniosek 

złożony przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie jest kompletny, spełnia kryteria dla danego 
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obszaru. W związku z powyższym Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie opiniuje go 

pozytywnie i zgłasza do realizacji do PFRON-u. Dodała, że wnioskowana kwota 

dofinansowania z PFRON-u na realizację budowy podjazdu dla niepełnosprawnych uczniów 

wraz z przebudową schodów zewnętrznych przy Zespole Szkół im. Rodu Działyńskich w 

Bratianie będzie wynosić 14 011,90 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w 

sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że sprawozdanie zostało sprawdzone pod 

względem merytorycznym, jest zgodne z preliminarzem kosztów działalności WTZ na rok 

2019 oraz z zadaniami wykonywanymi przez w/w jednostkę. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie Planu rozwoju sieci drogowej dróg powiatowych Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska rozdała Członkom Zarządu Plan rozwoju sieci drogowej dróg powiatowych 

Powiatu Nowomiejskiego. 

Pan Starosta stwierdził, że dokument jest obszerny, pokazuje wszelkie dane statystyczne.  

Pani Robaczewska poinformowała, że plan został przygotowany na pięć lat, ponieważ 

przeglądy techniczne dróg wymagają co pięć lat szczegółowej analizy. W związku z tym został 

przygotowany wykaz dróg przeznaczonych do remontu w ciągu najbliższych pięciu lat. Dodała, 

że w planie nie ma przygotowanego konkretnego harmonogramu remontu dróg, ponieważ na 

dzień dzisiejszy nie wiadomo jeszcze z jakich programów będzie można uzyskać 

dofinansowanie.  

Pan Starosta stwierdził, że jest sporo odcinków wymagających inwestycji, wynika to z 

przeglądu technicznego dróg, który wykonała firma zewnętrzna. Dodał, że plan dotyczący 

remontu dróg jest ambitny, natomiast środki finansowe powiatu są niewystarczające. 

Nadmienił, że w tym roku duże środki finansowe zostaną przeznaczone m.in. na oświatę i na 

szpital. Stwierdził, że plan jest bardzo dobrze przygotowany.  

Pan Buliński dodał, że dokument jest przygotowany bardzo merytorycznie. Stwierdził, że dane 

zawarte w planie obrazują nam nie tylko sytuację dotyczącą dróg w powiecie ale również w 

poszczególnych gminach. Nadmienił, że lista dróg zaplanowanych do przebudowy wynika z 

przeglądów technicznych, które wskazują jakie drogi powinny być wykonane w pierwszej 

kolejności. Stwierdził, że w planie zaplanowano łącznie ok. 61,6 km dróg do przebudowy, co 

daje większy wskaźnik do osiągniecia niż w poprzednich latach ale mamy teraz kadencję 

pięcioletnią. Dodał, że jest dobrej myśli jeśli chodzi o realizację inwestycji drogowych, 

natomiast będą trudności finansowe spowodowane m.in. dokapitalizowaniem szpitala czy też 

dofinasowaniem oświaty. Stwierdził, że powyższy plan jest dobrym materiałem do rozmów z 

wójtami. Dodał, że drogi które są wskazane w planie powinny się pokrywać z potrzebami 

poszczególnych gmin. Poinformował, że wójtowie powinni wskazać na które drogi w pierwszej 
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kolejności będą zabezpieczać środki finansowe. Dopiero wtedy będzie można ustalić 

harmonogram inwestycji drogowych, które będą również uzależnione od pozyskanych środków 

zewnętrznych.  

Pan Starosta poprosił panią Robaczewską, żeby przygotowała pięć egzemplarzy planu dla 

wójtów.  

Pan Wicestarosta stwierdził, że plan jest bardzo dobrze przygotowany. Dodał, że zadaniem 

Zarządu będzie realizacja poszczególnych inwestycji drogowych.  

Pani Grzywacz również stwierdziła, że przygotowanie dokumentu było poparte szczegółową 

diagnozą. Dodała, że ma wielkie obawy co do realizacji zaplanowanych inwestycji drogowych, 

ponieważ do tej pory powiat nie partycypował w tak dużej wysokości w kosztach zadań 

oświatowych. 

Pani Robaczewska poinformowała, że najprawdopodobniej oprócz Funduszu Dróg 

Samorządowych pojawią się inne programy, z których będzie można pozyskać dofinansowanie 

na realizację inwestycji drogowych.  

Pani Łątkowska również stwierdziła, że plan  rozwoju sieci drogowej dróg powiatowych jest 

bardzo dobrze opracowany. Przychyliła się do propozycji pana Starosty, żeby wójtowie 

otrzymali ten dokument. Dodała, że plan jest przygotowany na lata 2020 – 2024, więc będzie 

jeszcze obowiązywał wtedy, kiedy będzie wybrana nowa Rada Powiatu, kolejnej kadencji.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie majątku trwałego Zarządu Dróg Powiatowych w 

Nowym Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Robaczewska poinformowała, że zarówno FIAT 188 PUNTO jak i FIAT DUCATO to 

samochody osobowe, natomiast jeden z nich był przeznaczony do przewozu brygad roboczych. 

Dodała, że samochody nie przeszły przeglądu technicznego ze względu na stan techniczny. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 

Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2020. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Robaczewska poinformowała, że w planie rzeczowym robót ZDP na rok 2020 są wpisane 

zadania, które są kontynuacją zadań z poprzedniego roku. Dodała, że na dzień dzisiejszy nie ma 

wpisanych zadań, które byłyby rozpoczęte w tym roku. W planie rzeczowy robót wpisany jest 

tylko remont cząstkowy dróg powiatowych. 

Skarbnik stwierdził, że w planie nie ma wpisanego zadania dotyczącego wykonania 

dokumentacji technicznej inwestycji pn. „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1319N Nowe 

Miasto Lubawskie - Kaługa na odcinku Kurzętnik – Kaługa”. 

Pani Robaczewska poinformowała, że w 2020r. będzie dokończona dokumentacja techniczna 

na w/w zadanie. 

Pan Skarbnik stwierdził, że należałoby jednak wpisać powyższe zadanie do planu, ponieważ 

jest ono uwzględnione w załączniku inwestycyjnym do budżetu powiatu na rok 2020.  
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W związku z powyższym poprawiono załącznik do projektu uchwały w punkcie I Inwestycje 

Powiatu Nowomiejskiego prowadzone przez Zarząd Dróg Powiatowych, poprzez dodanie 

punktu 4, który otrzymał brzmienie:  

 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto Lubawskie - Kaługa na odcinku 

Kurzętnik - Kaługa (wykonanie dokumentacji technicznej) koszt 44 700,00 zł,  

w tym: rok 2019 - 34 871,00 zł, rok 2020 - 9 829,00 zł”  
     
       
       
       
       
Zarząd po przyjęciu poprawki  jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,               

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami z 

konsultacji projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 

- zmiany Uchwały Nr XV/98/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 

grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia na 2020 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z 

dróg i ich przechowywanie, 

- określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Nowomiejski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje odbyły się od 31 stycznia do 6 lutego 2020r., 

w dniu 4 lutego odbyło się spotkanie z organizacjami pozarządowymi. W spotkaniu 

uczestniczyło dwóch przedstawicieli Rady Organizacji Pozarządowych, którzy nie wnieśli 

uwag i pozytywnie zaopiniowali w/w uchwały. 

 

Informacje stanowią załączniki nr 4 i 5. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/98/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia na 2020 rok wysokości opłat za 

usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Nowomiejski oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że łącznie na wszystkie zadania wpłynęło 29 ofert. Dodała, że       

10 stycznia odbyło się posiedzenie komisji opiniującej, która zapoznała się z ofertami. 

Poinformowała, że Członkowie Zarządu mogą zapoznać się z ofertami na posiedzeniu Zarządu. 

Nadmieniła, że trzy oferty nie spełniają wymogów formalnych tzn. dwie oferty stowarzyszenia 

Amazonki, które nie dołączyło deklaracji o zamiarze osiągania lub nieosiągania zysku oraz 

jedna oferta Klubu Seniorów Nowe Miasto Lubawskie, gdzie nie było zabezpieczonego 

minimalnego wkładu własnego w wysokości 10 %. 

 

Pani Haska poinformowała, że na realizację powyższego zadania wpłynęły dwie oferty tj.: 

- Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Nowym Mieście Lubawskim – wnioskowali o kwotę     

3000 zł 

-  Koła Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu – wnioskowali o kwotę 1500 zł. 

Pani Haska dodała, że na realizację w/w zadania zabezpieczona została kwota 4000 zł. 

Poinformowała, że Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu otrzymało 267 pkt, natomiast 

Uniwersytet Trzeciego Wieku otrzymało 225 pkt (maksymalna ilość punktów – 279).  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, którzy byli w komisji opiniującej jakie są propozycje 

dotacji na realizację w/w zadania. 

Pani Łątkowska poinformowała, że była członkiem komisji opiniującej i przedstawiła 

propozycję przyznania dotacji tj. : 

-  Uniwersytet Trzeciego Wieku w Nowym Mieście Lubawskim - dotacja w wysokości  2 500zł  

-  Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu – dotacja  w wysokości  1 500 zł 

Zarząd przychylił się do przedstawionej propozycji. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Aktywizacja niepełnosprawnych. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że na realizację powyższego zadania wpłynęły cztery oferty, jedna 

z ofert nie spełniała wymogów formalnych tj. stowarzyszenia Amazonki, które nie dołączyło 

deklaracji o zamiarze osiągania lub nieosiągania zysku. Omówiła poszczególne oferty tj.: 

- Towarzystwo Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału Miejskiego – Turniej badmintona, 

wnioskowali o kwotę 1600 zł, całkowity koszt zadania 2000 zł, 

- Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży Błękitna Mila – 

piknik sportowy dla osób niepełnosprawnych z okazji Dnia Dziecka oraz zabawa andrzejkowa 

dla osób niepełnosprawnych, wnioskowali o kwotę 4000 zł,  całkowity koszt zadnia 5700 zł. 
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- Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy z siedzibą w Nowym 

Mieście Lubawskim – organizacja biesiady „Witamy lato”,  wnioskowali o kwotę 1600 zł, 

całkowity koszt zadania 6050 zł. 

Pani Haska dodała, że na realizację w/w zadania zabezpieczona została kwota 4000 zł. Dodała, 

że komisja opiniująca przyznając punkty poszczególnym ofertom brała pod uwagę wkład 

własny, rzeczowy, osobowy, finansowy  jak również kwestię dotyczącą rozliczenia organizacji 

z zadań w poprzednich latach. Ponadto komisja opiniująca brała również pod uwagę kalkulację 

kosztów realizacji zdania.  

 

Pani Łątkowska - członek komisji opiniującej przedstawiła propozycję przyznania dotacji tj. : 

- Towarzystwo Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału Miejskiego - dotacja w wysokości  1 000 zł  

- Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży Błękitna Mila - 

dotacja w wysokości 2 000 zł  

- Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy z siedzibą w Nowym 

Mieście Lubawskim - dotacja w wysokości  1 000 zł 

 

Zarząd przychylił się do przedstawionej propozycji. 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Prowadzenie punktu konsultacyjno-terapeutycznego dla dzieci specjalnej troski oraz ich 

rodzin w zakresie działań wychowawczo-opiekuńczych. 

 

Pani Haska poinformowała, że na realizację powyższego zadania wpłynęła tylko jedna oferta tj.  

Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski. Dodała, że na realizacje zadania 

zabezpieczono kwotę 5000 zł.   

Pan Starosta zaproponował przyznanie dotacji w wysokości  5 000 zł dla w/w stowarzyszenia. 

Zarząd przychylił się do propozycji pana Starosty. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej. 

 

Pani Haska poinformowała, że na realizację zadania zabezpieczono kwotę 8000 zł, wpłynęło 

pięć ofert. Omówiła poszczególne oferty: 

- Automobilklub Nowomiejski -  organizacja rajdu samochodowego, wnioskowali o kwotę     

3000 zł, całkowity koszt zadania 10 265 zł, 
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- Nowomiejski Klub Sportowy – organizacja zawodów lekkoatletycznych,  wnioskowali o 

kwotę 3000 zł, całkowity koszt zadania 5000 zł, 

- Międzyszkolny Uczniowski Klub Sportowy „Olimpia” – ogólnopolskie zawody w             

kick-boxingu, wnioskowali o kwotę 6000 zł, całkowity koszt zadania 6600 zł, 

- Klub Sportowy Drwęca Nowe Miasto Lubawskie – treningi piłki nożnej dla dzieci, 

wnioskowali o kwotę 4000 zł, całkowity koszt zadania 5000 zł, 

- Stowarzyszenie Kolekcjonersko-Strzeleckie „Orły” – organizacja zawodów strzeleckich dla 

uczniów szkół ponadpodstawowych, wnioskowali o kwotę 6100 zł, całkowity koszt zadania 

7900 zł. 

Pani Haska dodała, że komisja opiniująca przy punktacji ofert brała pod uwagę rangę imprez 

zaproponowanych przez stowarzyszenia. Najmniej punktów otrzymało Stowarzyszenie 

Kolekcjonersko-Strzeleckie „Orły” (otrzymali 169 pkt na 279 możliwych), ponieważ nie mieli 

wkładu własnego przy realizacji w/w zadania oraz wkładu osobowego, zaproponowali jedynie 

wkład rzeczowy w postaci strzelnicy.  

 

Pani Łątkowska - członek komisji opiniującej przedstawiła propozycję przyznania dotacji tj. : 

- Automobilklub Nowomiejski - dotacja w wysokości  2 000 ,00 zł  

- Nowomiejski Klub Sportowy – dotacja w wysokości  2 000,00 zł  

- Międzyszkolny Uczniowski Klub Sportowy „Olimpia” - dotacja w wysokości  2 000,00 zł  

- Klub Sportowy Drwęca Nowe Miasto Lubawskie – dotacja w wysokości  2 000,00 zł 

Dodała, że ze względu na najniższą ilość punktów jakie otrzymało Stowarzyszenie 

Kolekcjonersko-Strzeleckie „Orły” komisja opiniującą proponuje nie przyznawać w/w 

stowarzyszeniu dotacji. Stwierdziła, że powyższe stowarzyszenie złożyło jeszcze ofertę na inne 

zadanie.  

Zarząd przychylił się do przedstawionej propozycji. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim. 

 

Pani Haska poinformowała, że na realizację zadania zabezpieczono kwotę 6000 zł, wpłynęło 

sześć ofert. Omówiła poszczególne oferty: 

- Stowarzyszenie Manufaktura Nowomiejska – organizacja warsztatów podczas festiwalu 

Chleba i miodu, wnioskowali o kwotę 1200 zł, całkowity koszt zdania 1400 zł, 

- Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu - festiwal Piosenki Patriotycznej, wnioskowali o kwotę 

500 zł, całkowity koszt zdania 1200 zł,  

- Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu – przegląd Zespołów „Początek Lata im. 

Anny Grzywacz”, wnioskowali o kwotę 500 zł, całkowity koszt zdania 1200 zł,  

- Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Wsi Jamielnik – zadanie pn. „Na ścieżkach historii i 

tradycji”,  wnioskowali o kwotę 2400 zł, całkowity koszt zdania 3690 zł,  

- Stowarzyszenie Ochrony Przyrody i Dziedzictwa Kulturowego w Łąkorzu - festiwal Chleba 

Ziemi Lubawskiej, wnioskowali o kwotę 1000 zł, całkowity koszt zdania 1460 zł,  

- Stowarzyszenie Ochrony Przyrody i Dziedzictwa Kulturowego w Łąkorzu - festiwal Gwary 

Ziemi Lubawskiej, wnioskowali o kwotę 1500zł, całkowity koszt zdania 1960 zł. 
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Pani Łątkowska - członek komisji opiniującej przedstawiła propozycję przyznania dotacji tj. : 

- Stowarzyszenie Manufaktura Nowomiejska - dotacja w wysokości  800 ,00 zł  

- Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu - dotacja w wysokości  500 ,00 zł (Festiwal Piosenki 

Patriotycznej) 

- Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu – dotacja w wysokości  500 ,00 zł (Przegląd Zespołów  

„Początek Lata im. Anny Grzywacz”) 

- Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Wsi Jamielnik - dotacja w wysokości  1 900 ,00 zł  

- Stowarzyszenie Ochrony Przyrody i Dziedzictwa Kulturowego w Łąkorzu (Festiwal Chleba 

Ziemi Lubawskiej)- dotacja w wysokości  1 000 ,00 zł  

- Stowarzyszenie Ochrony Przyrody i Dziedzictwa Kulturowego w Łąkorzu (Festiwal Gwary 

Ziemi Lubawskiej) - dotacja w wysokości  1 300 ,00 zł. 

 

Zarząd przychylił się do przedstawionej propozycji. 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

Pan J. Czapliński oraz pani  B. Grzywacz wstrzymali się od głosu. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Turystyka i krajoznawstwo. 

 

Pani Haska poinformowała, że na realizację zadania zabezpieczono kwotę 3000 zł, wpłynęły 

dwie oferty. Omówiła poszczególne oferty: 

- Fundacja Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania – cykl warsztatów dla młodzieży,  

wnioskowali o kwotę 3000 zł, całkowity koszt zadania 7000 zł, 

- Stowarzyszenie „Amazonki” – jednodniowy wyjazd krajoznawczy zwiększający dostępność 

turystyki dla kobiet z chorobą nowotworową, wnioskowali o kwotę 1100 zł, całkowity koszt 

zadania 1850 zł. 

 

Pani Łątkowska - członek komisji opiniującej przedstawiła propozycję przyznania dotacji tj. : 

- Fundacja Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania – dotacja w wysokości  2000,00 zł  

- Stowarzyszenie „Amazonki” - dotacja w wysokości  1 000,00 zł. 

 

Pan Starosta zaproponował, żeby przyznać dotację stowarzyszeniom w następującej wysokości: 

- Fundacja Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania – dotacja w wysokości  1900,00 zł  

- Stowarzyszenie „Amazonki” - dotacja w wysokości  1 100,00 zł. 

Zarząd przychylił się do propozycji pana Starosty. 

 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 11. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Działalność na rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. 

 

Pani Haska poinformowała, że na realizację zadania zabezpieczono kwotę 5000 zł, wpłynęły 

dwie oferty. Omówiła poszczególne oferty: 

- Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila – 

ośmiodniowy wypoczynek w Tatrach dla wychowanków Domu Dziecka w Pacółtowie, 

wnioskowali o kwotę 4500 zł, całkowity koszt zadania 6900 zł, 

- Stowarzyszenie Kolekcjonersko Strzeleckie - Orły – szkolenia dla młodzieży ze szkół 

ponadpodstawowych , wnioskowali o kwotę 4500 zł, całkowity koszt zadania 5900 zł. 

 

Pan Wicestarosta - członek komisji opiniującej przedstawił propozycję przyznania dotacji tj. : 

- Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila - 

dotacja w wysokości 3 500,00  zł  

- Stowarzyszenie Kolekcjonersko Strzeleckie - Orły – dotacja w wysokości  1 500,00 zł.  

 

Zarząd przychylił się do przedstawionej propozycji. 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 

Promowanie zdrowego stylu życia. 

 

Pani Haska poinformowała, że na realizację zadania zabezpieczono kwotę 5000 zł, wpłynęło 

siedem ofert. Omówiła poszczególne oferty: 

- Oddział Rejonowy Polskiego Czerwonego Krzyża – zadanie z zakresu krwiodawstwa, 

wnioskowali o kwotę 1350 zł, całkowity koszt zadania 5880 zł, 

-  Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy z siedzibą w Nowym 

Mieście Lubawskim -  wyjazd na solanki i basen, wnioskowali o kwotę 1500 zł, całkowity 

koszt zadania 5200 zł, 

- Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Wsi Jamielnik – zadanie pn. „ Kto nie tyje ten dłużej 

żyje” wnioskowali o kwotę 1410 zł, całkowity koszt zadania 2170 zł, 

- Stowarzyszenie „Rozwiń Skrzydła – zadanie pn. „Bieg po zdrowie”, wnioskowali o kwotę 

1110 zł, całkowity koszt zadania 2910 zł, 

- Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” – 

rejs żeglarski dla wychowanków Domu Dziecka w Pacółtowie,  wnioskowali o kwotę 1500 zł, 

całkowity koszt zadania 3175 zł. 

Dodała, że dwie oferty nie spełniały wymogów formalnych tj. stowarzyszenie Amazonki które 

nie dołączyło deklaracji o zamiarze osiągania lub nieosiągania zysku oraz oferta Klubu 

Seniorów Nowe Miasto Lubawskie, gdzie nie było zabezpieczonego minimalnego wkładu 

własnego w wysokości 10 %. 

 

 

 



11 

 

Pan Wicestarosta - członek komisji opiniującej przedstawił propozycję przyznania dotacji tj. : 

- Oddział Rejonowy Polskiego Czerwonego Krzyża - dotacja w wysokości  1 000 ,00 zł  

-  Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy z siedzibą w Nowym 

Mieście Lubawskim - dotacja w wysokości  1000 ,00 zł  

- Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Wsi Jamielnik – dotacja w wysokości  1 000,00 zł  

- Stowarzyszenie „Rozwiń Skrzydła - dotacja w wysokości  1000,00 zł  

- Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” – 

dotacja w wysokości 1 000,00 zł. 

 

Pan Starosta zaproponował, żeby przyznać dotację stowarzyszeniom w następującej wysokości: 

 

- Oddział Rejonowy Polskiego Czerwonego Krzyża - dotacja w wysokości  1 000 ,00 zł  

-  Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy z siedzibą w Nowym 

Mieście Lubawskim - dotacja w wysokości  800 ,00 zł  

- Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Wsi Jamielnik – dotacja w wysokości  1 000,00 zł  

- Stowarzyszenie „Rozwiń Skrzydła - dotacja w wysokości  900,00 zł  

- Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” – 

dotacja w wysokości 1 300,00 zł.  

 

Zarząd przychylił się do przedstawionej propozycji. 

 

Protokół komisji opiniującej oferty stanowi załącznik nr 13. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

Pani B. Grzywacz wstrzymała się od głosu. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie sprzedaży ambulansu medycznego typu C – Volkswagena 2EKE2 

Crafter 2.0 stanowiącego własność Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Widźgowska poinformowała, że będzie ogłoszony już czwarty przetarg dotyczący 

sprzedaży ambulansu. 

Pan Buliński zwrócił uwagę, iż w załączniku jest błąd ponieważ jest napisane iż jest to drugi 

przetarg. 

Pani Widźgowska zaproponowała obniżkę ceny wywoławczej  o 30% - cena wywoławcza 

wynosiłaby  9 384,90 zł brutto lub o 35 % - cena wywoławcza wynosiłaby   8 714,55 zł brutto. 

Pan Wicestarosta zaproponował obniżkę ceny o 35 %. 

Zarząd przychylił się do propozycji pana Wicestrosty i ustalił cenę wywoławczą samochodu 

w wysokości 8 714,55 zł. brutto oraz wadium w wysokości 300,00 zł. brutto.  

Pani Widźgowska poinformowała, że otwarcie ofert planowane jest na 3 marca. 

Ponadto Zarząd powołał komisję przetargową do przeprowadzenia przetargu na sprzedaż 

samochodu, w następującym składzie osobowym: 

1) Przewodniczący komisji -Jerzy Czapliński, 

2) Sekretarz - Beata Widźgowska, 

3) Członek komisji - Wojciech Umiński, 

4) Członek komisji - Jolanta Jamroży. 
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Kurzętnik gmina Kurzętnik (działka nr 1641/26). 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

/pani B. Grzywacz opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna oraz droga wewnętrzna. Dodał, że Wydział Architektury i Budownictwa w 

wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i 

Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Wniosek Wójta Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 14. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 15. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 16. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 

RIO.IV-0120-85/20 z dnia 31.01.2020r. w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości 

spłaty kredytu w kwocie 2 220 000 zł przez Powiat Nowomiejski.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że uchwała RIO jest pozytywna. 

 

/pani B. Grzywacz weszła na posiedzenie Zarządu/ 

 

Uchwała RIO.IV-0120-85/20 z dnia 31.01.2020r.  stanowi załącznik nr 17. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034. 

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2020. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 
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Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                 

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze 

stanowiskami: Konwentu Powiatów Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 

wynagrodzenia pracowników samorządowych, Konwentu Powiatów Województwa 

Lubelskiego w sprawie finansowania zadań oświatowych przez powiaty. 

Stanowiska stanowią załączniki 18 i 19. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta poinformował, że 17.02.2020r. uczestniczył w konferencji dotyczącej szpitali,  

która odbyła się w Senacie RP. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                     


